

# Maskinsektionen inom TLTH

## Styrelsemöte 11

Tid och datum: ons 6 okt 2021, kl 12.15 (..)

Plats: Styrelserummet

---



**Närvarande styrelseledamöter:**

Malte Carmén, Ordförande  
Johanna Schedin, Vice Ordförande  
Pontus Sjöstrand, Administrativt Ansvarig  
Nils Andersson, Husansvarig  
Hanna Brinck, Socialt ansvarig  
David Petersson, Näringslivsansvarig  
Hannah Rodgers, Kommunikationsansvarig  
Elsa Sjäodahl, Utbildningsansvarig

**Närvarande adjungerande:**

Erik Mohlin, Ordförande för RIM

- §1 OFMÖ (Beslut)  
Ordförande Malte Carmén förklarar mötet öppnat kl 12.16
- §2 Val av mötesordförande (Beslut)  
Styrelsen beslutade  
*att* välja Malte Carmén till mötesordförande
- §3 Val av mötessekreterare (Beslut)  
Styrelsen beslutade  
*att* välja Pontus Sjöstrand till mötessekreterare
- §4 Val av justerare (Beslut)  
Styrelsen beslutade  
*att* uppdra att Johanna Schedin jämte ordförande justerar mötesprotokollet
- §5 Mötets behöriga utlysande (Beslut)  
Styrelsen beslutade  
*att* mötet är behörigt utlyst
- §6 Adjungeringar (Beslut)

Styrelsen beslutade

*att* adjungera närvarande enligt närvarolistan som fylls i under mötet  
samt att ge samtliga närvarande yttranderätt

§7 Godkännande av tidigare protokoll, 210929 (Beslut)

Styrelsen beslutade

*att* godkänna protokollet

§8 Fastställande av dagordning (Beslut)

Styrelsen beslutade

*att* godkänna dagordningen

§9 Kåren informerar (Information)

Ingen representant på plats.

~~§10 Utskotten informerar (Information)~~

§11 Medlemsföreningen RIM (Beslut)

Föreningens Ordförande Erik Mohlin är på plats och presenterar uppdateringarna av föreningens stadgar som har skickats in till Styrelsen. Erik svarar på frågor. Diskussion fördes kring föreningens fortsatta verksamhet.

Styrelsen beslutade

*att* bevilja föreningens förlängning med kommentaren att korrigera hänvisningarna till Maskinsektionens Reglemente i föreningens stadgar

§12 Fyllnadsval (Beslut)

Ordförande Malte Carmén öppnar upp för spontankandideringar till posterna Projektledare respektive Vice Projektledare för MEKKA 2022. Ingen på mötet kandiderar.

Diskussion fördes kring tillsättning av MEKKA-posterna.

§13 Mikrovågsugnarna (Beslut)

Sektionen har fått nya mikrovågsugnar av Rörkraft. De gamla har ställts i bunkern och nya som inte får plats i nuvarande mikrorum har ställts i arkivet. Diskussion fördes kring vad sektionen kan göra med de gamla mikrosarna som inte behövs längre.

Förslag som kom upp var:

- Sälja vidare mikrovågsugnar som är i tillräckligt bra skick.
- Kolla med institutioner eller liknande om de är i behov av mikros att labba med.
- Lotta eller tävla ut mikrovågsugnarna i M-Sek Info.

Diskussion fördes även kring mikrovågsugnarnas effekt och hur många vi kan placera utan att proppar/säkringar går. Frågan om huruvida vi får sälja vidare gamla mikros som vi fått till skänks lyfts.

Styrelsen beslutade

*att* inspektera mikrovågsugnarna på sitt möte på måndag. Misse kollar med ansvariga för huset om var och hur många mikrovågsugnar vi kan placera. David kollar upp kontraktet gällande de gamla mikrosarna för att se om vi har tillåtelse att sälja dem.

§14 Övriga frågor

Inga övriga frågor.

§15 OFMA

(Beslut)

Ordförande Malte Carmén förklarar mötet avslutat kl 12.52.

*Vid protokollet*

---

Pontus Sjöstrand  
*Administrativt Ansvarig*

*Justeras*

---

Malte Carmén  
*Ordförande*

---

Johanna Schedin  
*Vice Ordförande*